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Inleiding 
Maandag 11 juni jl. heeft er in uw raad een informatieronde inzake de mogelijke 
vestiging van een 2e crematorium op Kranenburg plaatsgevonden.  
 
Tijdens deze informatieronde heb ik u toegezegd 2 vragen schriftelijk  te beantwoorden.  
 
Vraag 1 
Waarom wordt in dit geval gekozen voor (de intentie tot) verkoop, terwijl vrijwel alle 
gronden op de locatie Kranenburg in pacht zijn uitgegeven? 
 
In de tijd van uitgifte erfpacht aan het huidige crematorium was erfpacht in Zwolle en in 
den lande meer gebruikelijk. De gemeente heeft nu, het beleid om gronden af te stoten 
i.p.v. in erfpacht uit te geven. Dit is ook de landelijke trend. 
 
Vraag 2 
Waarom wordt door het college voor deze locatie de voorkeur gegeven aan een tweede 
crematorium boven een natuurbegraafplaats, heeft dit mogelijk te maken met de hogere 
grondwaarde?  
 
Ten tijde van de startgesprekken en het sluiten van de intentieovereenkomst met de 
initiatiefnemer van het crematorium was het initiatief van natuur begraven bekend bij de 
gemeente, maar was het nog geen concreet plan. 
 
 


